
 

 

 

 

  

      
      

BRØNDERSLEV 
GOLFKLUB 
Årsberetninger 2023  

 

Indhold 
Bestyrelsen 2023 ................................................................................. 1 

Baneudvalg 2023 ................................................................................. 3 

Sponsorudvalg 2023 ............................................................................ 5 

Regel- og HCP-udvalg 2023 ................................................................. 6 

Turneringsudvalg 2023 ........................................................................ 7 

Klubhusudvalg og Frivillighedsudvalg 2023 ........................................ 9 

Kommunikationsudvalg 2023............................................................ 10 

Sportsudvalg 2023 ............................................................................. 11 

Juniorudvalg 2023 ............................................................................. 12 

Begynderudvalg 2023........................................................................ 13 

 

 
 



 

1 
 

Bestyrelsen 2023 
 

Udfordringer….  Det ord har været brugt flittigt i det seneste år. 

Bestyrelsens tilbageblik vil i stedet have vinklen på de muligheder vi har haft i 2023. 

Generalforsamlingen 2023 blev startskuddet for en, stort set, helt ny bestyrelse. Udskiftningen var større 

end normalt grundet forskellige personlige og arbejdsmæssige hensyn. Vi retter en tak for indsatsen til den 

afgåede bestyrelse. 

Så stor en udskiftning er sjældent uden komplikationer, men det giver også mange muligheder for at sætte 

en anden/ny retning, bevidst eller ubevidst. Den første tid blev brugt på at lære hinanden at kende, lære de 

ansatte at kende, lære klubben at kende og sætte sig ind i opgaven - at drive en golfklub. 

Vi har brugt DGU´s konsulenter en del i året, her kan nævnes områderne BI, banepleje og banearkitektur. 

Dels for selv at blive klogere og dels for at få noget benchmark mod resten af golf Danmark. 

Ideerne var mange og ambitionerne store, det gælder stadig, men vi så os nødsaget til at prioritere og tage 

tingene step by step. Banen er selvsagt vigtig for klubben, uden banen – ingen klub. Et nyt baneudvalg blev 

etableret, mange gode ideer er drøftet og fremtidsudsigter er blevet debatteret. Desværre måtte vi 

undervejs i denne proces erkende, at vi ikke kunne opnå enighed med vores Chefgreenkeeper, Søren 

Ørskov, om disse visioner og vores samarbejde ophørte med udgangen af juni måned. Den tilbageværende 

greenkeeperstab samlede handsken op og har leveret et fantastisk stykke arbejde sidste halvdel af 

sæsonen, med sparring både fra DGU og en ekstern konsulent. Dette på trods af vejret gang på gang satte 

rekorder i både tørke og nedbør. Det er gået så godt, at vi fortsætter denne konstellation i 2024 dog med 

en ekstra medarbejder i teamet. 

Fra første samling, umiddelbart efter generalforsamlingen, var der i bestyrelsen fuld opbakning til 

mantraet, ”Det er medlemmernes klub, det er medlemmernes bane”. Med afsæt i dette valgte vi at købe os 

ind i Players 1st. Herigennem vi får lavet medlems- og gæsteundersøgelser, som blev udsendt første gang i 

sommeren. Via disse spørgeskemaer får vi et virkelig solidt indblik i medlemmers (og gæsters) meninger og 

ønsker til flere forskellige områder. Værktøjet er meget værdifuldt, da vi ikke når at tale med alle 

medlemmer (desværre). Tusind tak til alle der har taget sig tid til at besvare spørgsmålene. Vi gentager 

dette årligt fremover. 

Kommunikationen, fra bestyrelsen til medlemmerne, har vi valgt at lave i et mix af skrevne nyheder og små 

videosekvenser på Facebook. Sidstnævnte ser vi en stor værdi i, de er mere nærværende og mulighederne 

for at give mere interessante nyheder er markant større end de traditionelle kanaler. Potentialet i 

udbredelsen er bedre på digitale platforme. Ambitionen har været nærværende, relevante nyheder og ikke 

mindst åbenhed omkring vores arbejde i bestyrelsen. 

I og omkring klubhuset var der igangværende projekter fra 2022, som vi har fået tilendebragt i 2023. Vi har 

reduceret vores Co2 aftryk ved hjælp af alternative energikilder. At være så langt fremme i den grønne 

omstilling oveni vi forvalter næsten 100 ha natur skal vi have omsat til noget positiv omtale af klubbens 

interesse i naturbeskyttelse. Den gennemførte udskiftning af maskinparken, til mere effektive og 

miljøvenlige maskiner bidrager også hertil. 
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Oktober måned bød på en ny aftale med Lotte om Golfcafeen. Vi indgik en ny 5-årig aftale, som begge 

parter ser muligheder i. Lotte og hendes team er et stort aktiv for klubben og meget værdsat af både 

medlemmer og gæster. 

Sponsorindtægterne har i 2023 været faldende, hvilket skyldes frafald fra flere sponsorer, frafaldet skyldes 

blandt andet ændret ejerstruktur/nye ejere. I den forbindelse så vi muligheden for at genoverveje vores 

sponsorkoncepter. Arbejdet har pågået i sidste halvår 2023. Vi har nu materiale til flere forskellige 

sponsorpakker, enkeltstående firmaarrangementer og enkeltstående arrangementer til firmaers 

medarbejdere. Dertil er der oprettet en erhvervsklub. Vi skylder vores sponsorer en stor tak for deres 

bidrag og opfordrer til at medlemmerne støtter vores sponsorer i videst muligt omfang. 

Der er desuden blevet arbejdet med klubbens strategi hvor fokus har været på at skaffe flere indtægter til 

klubben. Banen kan der ikke spares mere på uden det påvirker banens stand og vi ønsker ikke at spare på 

vores største aktiv. Derfor er det magtpåliggende at skaffe flere indtægter til klubben. Vi ser mulighederne 

på sponsorsiden med videre mere end på en massiv medlemsfremgang. Vi har opdateret vores strategiplan 

og justeret vores forventninger til medlemstal og greenfee. Ellers kun mindre ændringer hertil. 

I de enkelte udvalgs beretninger kan I læse mere detaljeret om de ting, der er sket i 2023. Alt dette ville 

ikke have været muligt uden den store hjælp og opbakning klubben har fået fra alle frivillige. Af hjertet tak 

for jeres hjælp, det har været uvurderligt. 

Økonomien er det eneste punkt, hvor vi vil bruge ordet .. udfordret .. For det har været udfordrende at få 

et acceptabelt resultat. Vigende indtægter og stigende omkostninger er en skidt kombination. Vi har i 2023 

leveret et resultat, der er værre end budgetteret men bedre end frygtet. Vi har taget nogle alvorlige, men 

nødvendige beslutninger i år. Vi ser det ikke som et tab men som en investering i fremtiden. 

Slutteligt vil vi gerne takke for den tillid og tålmodighed klubbens medlemmer har vist os gennem hele 

sæsonen – TAK! 

 

Thomas Sørensen 
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Baneudvalg 2023 
 

2023 har været et særdeles spændende år for vores bane i BG. Med den næsten helt nye bestyrelse var der 

varslet ændringer og det kom der også. 

Derfor vil denne beretning tage udgangspunkt i alt, hvad der skete fra 1. juli og til udgangen af året. 

Vores bane har ikke været i topform de seneste år og da den nye bestyrelse havde lovet 100 % fokus på at 

få vores bane tilbage i den stand, vi ved den kan være i, handlede arbejdet i baneudvalget meget om, at få 

greenkeeperne til at arbejde sammen som et team i den nye situation, de nu stod i pr. 1. juli. 

Det må siges er lykkedes med stor succes. Vi oplevede et team på gården, som virkelig stod sammen, 

knoklede utroligt mange extra timer og fik via en god blanding af mange års erfaring hos Henrik Jensen og 

Brian Bay - og rådgivning hos ekstern konsulent - ret hurtigt ændret banens beskaffenhed og hele 

atmosfæren i teamet. 

Vi fik ansat Oliver Mortensen til at koncentrere sig om at høste alt det høje rough og Jane Mariegaard ind 

som flex jobber til at assistere resten af teamet med baneopgaverne. Begge to har ydet en stor indsats og vi 

er meget glade for, at Jane kommer tilbage til teamet i 2024.  Det samme gør sig gældende for Niels 

Christian Jensen, som vi også er glade for, at vi får tilbage som flex jobber i 2024. Oliver knokler videre med 

sit studie, og han skal have stor tak for indsatsen i 2023. 

Vores to lærlinge, Kåre Thomsen og Henrik Grave, har været på skoleophold i efteråret og uddannelsestur 

til Norge og har som resten af teamet ydet en stor indsats i den givne situation. Også en stor tak til dem. Vi 

glæder os til at videreudvikle deres kundskaber i teamet. 

De to ”veteraner” i teamet Henrik Jensen og Brian Bay brugte alt deres erfaring med banen i BG på at få 

planlagt det sidste halvår i samarbejde med vores eksterne hjælp. Brian blev vores mand på den vigtige 

opgave med sprøjtning ud fra den udarbejdede gødningsplan og Henrik blev selve tovholderen i teamet og 

kontakten til baneudvalgsformanden og bestyrelsen. Charlotte Kieler Schou fortsatte sit store arbejde med 

vores teesteder og lagde som alle en masse extra timer i klubben for at nå alle de nødvendige opgaver.  

Et TEAM som skal have alt den ros i verden, vi kan give dem. Deres indsats har været extraordinær og uden 

dem havde vi nok stået i en meget anderledes situation. TAK Greenkeeper Team. 

Relativt tidligt i sensommeren 2023 begyndte tankerne at bevæge sig mod 2024. Der blev lagt meget fokus 

på at få vores bane gjort klar til indvintringen, så vi forhåbentligt kan åbne 2024 sæsonen med en bane i 

væsentligt bedre stand end tidligere. Vi tror 100 % på, at det vil lykkedes og glæder os enormt meget til den 

kommende sæson. 

En sæson hvor vi også byder velkommen tilbage til teamet til Flemming Hæstrup, som vel også kan kaldes 

en BG ”veteran”. Flemmings erfaring med vores bane er stor og med den får vi flere kyndige hænder på 

banen fra start. Det glæder vi os alle til. 

Flemming fuldender Green Teamet, hvor Henrik bliver vores Team Leder og dermed kontakten til vores 

leverandører og til baneudvalg og bestyrelse. Vores plejeplan bliver udarbejdet i samarbejde med vores 

eksterne hjælp, som også assisterede os i sidste halvår af 2023. Vi føler os rigtigt godt klædt på, da vi på 

den måde får flere øjne på, som sikrer at kvaliteten af vores bane bliver opretholdt. 
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Projekter på vores anlæg har der i 2023 været mange af.  

Vi har fået lavet en flot trappe op til blå 5, som kan stå i mange mange år. Tusind tak til de involverede i 

den. Vi har fået lukket grøfterne på vores hvide sløjfe, så den er blevet mere spillevenlig for både 

begyndere og pay & play spillere. Stor tak til Team Hvid for dette arbejde. Vi fik også lavet et flot nyt 

teested på hvid 3/6, som ser helt fantastisk ud. Vores skovhold har som sædvanligt knoklet i flere områder 

på banen – blandt andet efter vi havde en storm forbi, som væltede nogle træer på vores bagrum. Så også 

en kæmpe tak til dem. Stiholdet har fået renoveret vores stier omkring klubhuset og fortsætter dette 

arbejde, når det er muligt. Et stort arbejde, som bliver rigtigt godt. 

En generel tak til alle vores frivillige på vores bane. Uden jer havde mange ting været umuligt at nå for 

vores team. Vi håber I alle vil bidrage i samme grad i 2024. Tusind tak. 

Planerne for vores bane er mange. Vi kommer til at arbejde videre på en baneudviklingsplan, som vi 

forhåbentligt kan præsentere for hele klubben til sæsonstart 2024. En plan som vil indeholde en del 

ændringer af bunkere, nye teesteder enkelte steder, ny beplantning osv. Vi arbejder desuden hårdt på at 

kunne skifte skilte ud på alle 3 store sløjfer, så vi får et elegant og nyt udtryk, der passer med kvaliteten af 

vores bane og med stilen på vores klubhus. Derudover har vi i samarbejde med Grøn Patrulje Grindsted fået 

lavet 150 fuglekasser til diverse arter, som vi i 2024 skal have sat op på vores bane. Et super projekt for at 

få et mere varieret fugleliv på vores bane, som samtidigt kan være med til at holde vores mængder af 

stankelbenslarver og gåsebiller nede, så vi undgår for mange skader efter dem. Vi glæder os til at få disse 

sat op og forhåbentligt få noget liv i disse. 

Så 2024 bliver forandringernes år med store projekter på vores bane. Vi tror på en rigtig god sæson med en 

bane, som er klar tidligere, har et nyt udtryk, spillevenlige forandringer og som vi alle kan nyde kvaliteten af 

så længe som muligt. 

 

Morten Jensen 
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Sponsorudvalg 2023 
 

Da det fortsat er nødvendigt at fastholde og forøge indtægterne bl.a. ved indtægter fra sponsorer mv., er 

der ultimo 2023 kommet flere nye medlemmer i sponsorudvalget.  

I 2023 har der været lidt frafald af sponsorer, men det skyldes bl.a. nye ejere, hvor det ikke er lykkedes at 

fastholde sponsoratet. 

Da der er arbejdet med nye ideer til styrkelse af aktiviteterne, er det først primo februar 2024 vi har været i 

stand til at komme ud og præsentere vores nye produktkatalog, der også indeholder produkter, der ikke 

direkte henvender sig til sponsorer. 

Vedr. sponsorater er der sket en ajourføring af præsentationsmaterialet, og en generel prisforhøjelse. 

Minimumssponsoratet er forhøjet til kr. 5.000.  

Som en del af en virksomheds personalepleje bliver der mulighed for at de kan tilbyde deres medarbejdere 

adgang til at spille i Brønderslev Golfklub 4 gange i løbet af året. 

Endvidere etableres der en Business klub, hvor der spilles golf 6 gange samt afholdes nogle events. Prisen 

er kr. 8.000 ekskl. moms.     

Vi har udvalgt nogle virksomheder, som vi er i færd med at kontakte, men resultatet er ikke kendt på 

nuværende tidspunkt. 

Udvalget består af Jens Arne Hedegaard, Per Kollerup, Mogens Christensen, Jesper Hardahl, Peter Hvilshøj, 

Morten Jensen og Peter Møller. 

 

Peter Møller    
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Regel- og HCP-udvalg 2023 
 

Medlemmerne har nu vænnet sig helt til det nye handicapsystem. Det er mit indtryk, at alle får indberettet 

deres score hurtigt, så det ”nye” handicap træder i kraft. 

Hvis man er i tvivl om, hvorvidt systemet regner rigtigt, kan man altid henvende sig til Kirsten Bangsø, der 

har helt styr på beregningen. 

Det vil altid være en rigtig god idé at bruge den gratis app, der heder R&A, hvor de nyeste regler altid 

fremgår. Så undgår man nogle diskussioner på banen. Men husk at man altid kan spille 2 bolde og så få en 

afgørelse af turneringskomiteen når man har spillet færdig. (Undtagen i hulspil, hvor man skal være enige 

om resultatet før man forlader hullet).  

Der har også i 2023 været en del udfordringer på banen, og vi har haft oplæg en del af sæsonen. Vi 

forventer dog at det ophører ved sæson 2024.  

I sæson 2023 har Majbritt Iversen bestået eksamen og kan kalde sig klubdommer. Så brug hende eller Kurt 

Pallesen, der er DGU-dommer. Hellere spørge en, der har/kan finde svaret end en tilfældig på terrassen. 

Regeludvalget består af Majbritt Iversen og Handicapudvalget består af Kirsten Bangsø Jensen.  

 

Majbritt Iversen  
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Turneringsudvalg 2023 
 

Udviklingen i hvor mange, der deltager i de enkelte turneringer, er stadig for nedadgående, når man ser på 

antal deltagere i forhold til antal medlemmer. Vi vil rigtig gerne have flere til at deltage i vores turneringer. I 

turneringsudvalget arbejder vi hårdt på at finde de vise sten, så der kommer flere deltagere i turneringerne. 

Som vi tidligere har skrevet i årsberetningerne, er arbejdet det samme, uanset om der er 30 eller 80 

deltagere i en turnering.  

Vi vil gerne have, hvis der er nogle af vores medlemmer der har ideer til turneringer, at de henvender sig til 

udvalget. Vi er åbne for nye forslag. 

Men lidt om det forgangne år. 

Åbningsturneringen var planmæssigt sidst i marts, og der var 59 deltagere. Der er OK tilslutning til 

åbningsturneringen og Proshoppen, der er sponsor, leverer som sædvanligt fine præmier. 

Sommerhulspil, som Jyske Bank er sponsor på, er en sjov turnering for alle i klubben. Det kræver 2 spillere, 

der kan spille sammen, men med hver sin bold og handicap. Det har været svært at få turneringen fyldt op. 

Det kræver 32 hold af 2 spillere. Desværre viser det sig igen, at det ikke er muligt at samle de 32 hold. Og 

det er ærgerligt, da det er en hyggelig turnering. Den strækker sig over flere måneder, da man selv aftaler 

hvornår man vil spille, så der er god mulighed for at få de enkelte matcher afviklet. Vi forsøger igen i 2024, 

og vil derefter tage turneringsformen op til overvejelse. 

I maj var der Nordjyske Bank turnering, og her var tilmeldingen på 78 deltagere. Der var flot med så mange 

spillere. Som noget nyt havde vi i 2023 en high and low turnering, her var der 44 deltagere. Og den succes 

gentager vi i 2024, dog med få ændringer.  

Sct. Hans turneringen blev et tilløbsstykke med 84 deltagere. Her var Carsten og Margrethe helt suveræne 

til at udtænke forhindringer på banen. Turneringsudvalget håber de vil gentage succesen i 2024.  

2 generationers turneringen sponseret af Nybolig plejer også at være vel besøgt – her havde 54 deltagere 

en hyggelig familieturnering. Også her er der en tilbagegang, som vi ikke helt forstår. Vi håber på bedre 

tilslutning i 2024, ellers vil sponsoren overveje om de vil fortsætte. 

Årets klubmesterskaber blev afviklet sidst i august måned og her var der 63 tilmeldte.  

Personalet i BG havde i 2022 stor succes med at have en samlet turnering, som de kaldte ”Personalets 

hævn” (man kan undre hvorfor?), hvor Golfcafé, Proshop, kontor og vores greenkeepere havde lavet en 

meget sjov turnering. Den blev fulgt op i 2023 og også her var turneringen velbesøgt. 76 spillere havde 

fundet vej til turneringen, der blev afsluttet med fællesspisning. Den turnering vender helt sikkert tilbage i 

2024. 

Roeturneringen blev som vanligt afviklet i oktober måned – her mødte 78 deltagere op. I 2023 var vi 

heldige, at der var roer på nabomarken. Så det var en let opgave i år.    

Andeturneringen blev aflyst på grund af for få deltagere. Til gengæld blev der afholdt juleturnering for 25 

deltagere. Meget symbolsk blev det snevejr under spisningen.  
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I 2024 har vi slået ande- og juleturneringen sammen i midt november og håber, at der forhåbentlig kommer 

flere deltagere. 

Turneringsudvalget består af Tage Nielsen, Claus Iversen, Jens Jørn Pedersen, Gitte Rune og Majbritt 

Iversen, der igen er valgt til formand. 

 

Majbritt Iversen 
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Klubhusudvalg og Frivillighedsudvalg 2023 
 

Der blev i 2022 igangsat en ”grøn-” og optimeringsbølge, som en følge af stigende udgifter til at drive vores 

klubhus. 

Denne bølge har præget arbejdet i udvalget i 2023. De projekteringer der blev besluttet i 2022, blev 

igangsat i 2023. 

Vi har således færdiggjort: 

• Installationen af varmepumper 

• Installationen af solceller  

• Ombygning af hovedtavlen, herunder udskillelse af Cafeen 

• Større forsyningskabel til klubhuset. 

• Montering af intelligent varmestyring 

• Udskiftning af motorer i ventilationsanlægget 

• Opsat el-bils ladestander på P-pladsen 

• Udskiftning af lys på P-pladsen. 

Vores skærme og bookingsystemer er blevet flyttet fra receptionen og til indgangsområdet og systemerne 

er også her blevet optimeret.  

Golfsimulatorens placering er ikke optimal, da støjen herfra generer andre steder i klubhuset og vi har i år 

forsøgt at nedsætte støjniveauet med opsætning af en halv støjvæg. Det har hjulpet, men vi er ikke i mål 

endnu, så dette arbejde forsætter i 2024. 

Vores ”Starter kontor” er blevet forskønnet, med en omgang frisk maling af vores fantastiske frivillige og 

generelt kan vi ikke rose vores frivillige nok, da de i det forgangne år har ydet en uvurderlig indsats for 

vores klub. 

I 2024 vil vi fortsætte med at forskønne og forbedre klubhuset, udeområdet omkring klubhuset og de 

faciliteter, vi kan tilbyde vores medlemmer og gæster, der benytter dem. 

 

Ole Lengsø 
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Kommunikationsudvalg 2023 
 

Optimeret og fokuseret kommunikation … både internt og eksternt … har været en af kerneopgaverne i 

årets løb for dette udvalg. 

Som en vigtig del af arbejdet med at optimere den fremadrettede kommunikation, men bestemt også 

markedsføring, såvel internt som eksternt for Brønderslev Golfklub er der i forlængelse af tiltag fra tidligere 

år udarbejdet en overordnet kommunikationsplan for på bedste vis at synliggøre alle de informationer og 

de foretagne ændringer samt de mangfoldige aktiviteter, der sker i klubben. 

Det har været utroligt vigtigt for bestyrelsen og udvalget at få sat markant og åbent fokus på alle de 

budskaber omkring beslutninger, ændringer, mm. på alt, hvad der sker i klubben. 

Vi har af gode venner i medieverdenen gennem et digert analyseværktøj baseret i 4 forskellige 

analysefirmaers arbejde fået en god indsigt i, hvilke redskaber, der kan benyttes mest optimalt, når man 

skal i kontakt med en nordjyde. Og brudt det hele ned, sammen med et kig på aldersspredningen i 

medlemskredsen, til hvilke kommunikationsformer, der skal benyttes til den interne kommunikation. 

Utallige opslag på FB, hjemmeside, videoer fra baneudvalg, medlemsmøder, osv., osv. er regelmæssigt 

gennem året sat i værk for at give alle medlemmer den optimale information. 

Samme øvelse er også foretaget i forhold til den eksterne kommunikation med klubbens mange gode 

samarbejdspartnere, pressen, sponsorer, Brønderslev Kommune, m.fl. … og markedsføring. 

Vi har i år også foretaget ekstraordinære markedsføringsmæssige tiltag i forhold til at få mange flere green 

fee gæster til igen at benytte vores dejlige anlæg med supergode pristilbud på pris for spil, ophold, mm. i 

forskellige relevante medier 

Strategien for 2024 vil naturligt være at fortsætte i samme spor for åbenhed i forhold til medlemskredsen, 

og få benyttet de mest relevante medier til at få såvel flere gæster … men også flere medlemmer… i vores 

klub. 

 

Jes Jacob Christensen 
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Sportsudvalg 2023 
 

I 2023 havde Brønderslev Golfklub igen 4 hold repræsenteret i Danmarksturneringen, i henholdsvis 1. 

division, 5. division, kvalrækken og kvalrækken senior.  

1. divisionsholdet sponsoreret af Sparekassen Danmark 
 
Holdet formåede igen at holde sig i landets næstbedste række med en 3. plads og 4 point, hvilket stemte 
fint overens med de forventede målsætninger for sæsonen. Holdet var placeret i pulje med to meget 
stærke modstandere i Viborg og Ikast, hvilket gjorde at målsætningen skulle være at forblive i rækken, 
hvilket man gjorde. Det samme vil være målsætningen for den kommende sæson - at blive i landets 
næstbedste række.  
 

5. divisionsholdet 

Holdet var året forinden mod forventning rykket ned, hvilket gjorde, at der vare klare forventninger til at 

holdet igen skulle rykke op i 4. division. Dette formåede holdet på suveræn vis, ved at rykke op som 

ubesejret og med kun 1 delt match. Næste sæsons målsætning vil derfor også være at prøve at rykke op i 3. 

division, for at skabe en tættere niveauforskel mellem 1. og 2. holdet.  

 

Kvalrækken 

Holdet, der året forinden var blevet tvangsnedrykket grundet 2. holdets nedrykning, havde en klar 

forventning til om ikke andet at skulle spille om oprykning i september. Men desværre gik det ikke sådan. 

Holdet ender på en delt førsteplads, men må se sig overgået af Hirtshals på bedre indbyrdes resultater. 

Forventningen for den kommende sæson vil være at holdet skal vinde puljen og forhåbentlig spille i 5. 

division fra 2025.  

 

Kvalrækken senior 

Vores seniorhold har kæmpet bravt, men med to nederlag mod Sæby måtte man se sig slået, og derfor 

ender seniorholdet som nr. 2 i deres pulje. Forventningerne til den kommende sæson er, at man igen kan 

spille med om førstepladsen og dermed om ikke andet være konkurrencedygtig i kvalrækken.  

Slutteligt vil sportsudvalget gerne uddele en stor tak, til alle spillere, holdledere, frivillige og vores sponsor 

Sparekassen Danmark, der alle har gjort, at sæsonen over en bred kam blev en succesfuld en af slagsen. Vi 

håber på et lige så godt 2024.  Ikke mindst vil Sportsudvalget også uddele en stor tak til Tage Nielsen og 

Morten Jensen for deres kæmpestore bidrag til sportsudvalget gennem mange år.  

 

Oliver Mortensen 
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Juniorudvalg 2023 

I 2023 startede vi op med træning 3 gange om ugen, hvor den ene dag var træning, hvor juniorerne mødte 
op efter skole og lavede øvelser forberedt af trænerne.  

Idéen med efterskoletræning virker som en god idé, som vi vil forsætte med og forhåbentlig vil klubben 
blive et sted juniorerne tilbringer mere tid i. 

Vi har 15-20 aktive juniorer. 

Vi har i sæsonen haft juniorer ude at spille og afholdt junior camp, hvilket var en god succes med bl.a. 
natgolf. Vi afholdt afslutning i Brønderslev Hallen med bowling. 

Tak for i år. 

 

Morten Hedegaard 
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Begynderudvalg 2023 
 

Vi har haft 80 prøvemedlemmer fordelt på 6 begynderweekender, hvoraf 60 blev meldt ind og 24 tog imod 

tilbuddet om at komme omkring Kaninklubben.  I 2022 havde vi 85 prøvemedlemmer og 63 blev meldt ind  

Vi har gennemført kaninturnering om tirsdagene, men i år måtte vi aflyse 2 gange pga den store mængde 

regn, hvilket jeg ikke kan huske er sket før. 

Spillerne melder sig til i Golfbox, hvilket gør, at vi bedre kan tage hånd om de nye medlemmer. I år har vi 

valgt, at de nye medlemmer har fortrinsret til at komme ud på de første tider sammen med en mentor.  

Vi har bibeholdt at fællesspisningen sker, når alle hold med mentorer er kommet ind og ikke først når alle 

er kommet ind. Det gør, at nye medlemmer ikke skal vente 1 til 2 timer før vi kan spise og vi har oplevet det 

som en god ændring. Vi har de tidligere år erfaret, at de ny medlemmer ikke vil vente og tager hjem og 

derved ikke får det sociale og vi ikke rigtig får talt med dem. 

Sæsonen igennem har vi oplevet en hyggelig og positiv stemning, når vi har mødtes om tirsdagen fra kl. 

16.45. Der har været god tilslutning, mange af tidligere års kaniner mødte som altid trofast op og spillede 

med. Kaninerne har taget udfordringerne på alle 3 sløjfer i stiv arm og med højt humør.  

I løbet af sæsonen har vi arrangeret 2 turneringer med gunstart og fællesspisning. Turneringsformen var 

Texas Scramble, og det har været med stor succes. Spillerne kan godt lide spilleformen, hvor spillerne på de 

enkelte hold er afhængige af hinanden. 

Tak til de mange spillere, som kommer og spiller sammen med kaninerne om tirsdagen. Der har været godt 

75 spillere igennem (24 nye og 50 tidligere kaniner).  Vi håber, at rigtig mange vil komme igen næste år, og 

vil være med til at give de nye medlemmer en god oplevelse på golfbanen. Det er en uvurderlig hjælp i 

arbejdet med klubbens nye medlemmer. 

Også en stor tak til begynderudvalgets medlemmer og alle mentorerne som beredvilligt stiller op efter 

behov og udfører et uvurderligt stykke arbejde for klubben.  

Allerede nu er der planlagt weekendkursus i 2024. Kender I nogle, der har lyst til at starte, er 

Begynderudvalget klar til at modtage dem, de tilmelder sig blot på kontoret 98 82 32 81 

 

Lone Lyshøj 

 

 


